2013餐飲服務國際技能競賽研討會
－新加坡FCC-夢幻餐飲服務競賽經驗分享
2013 The Seminar of International Restaurant Service competition
－The Experience of Dream Team, FHA Culinary Challenge (FCC), Singapore.

日期/時間：102年3月28日(星期四)  09:15 -17:00
Day/Date/Time: 2013.03.28 , Thursday, ..09:00am-17:00pm

地  點：本校行政大樓6樓國際會議廳
Venue: 6th floor, International Conference Hall, Executive Building. 

主辦單位：國立高雄餐旅大學餐飲廚藝科、教育部職業學校餐旅群科中心學校
The Organizers：
－ The Dept of Culinary Arts, 
National Kaohsiung University of Hospitality and Tourism
－ The Center study area of Hospitality Major-Category, 
Ministry of Education, Taiwan (ROC)

協辦單位：廚藝學院、教學卓越辦公室
The Co-organizer：
－ School of Culinary Art, National Kaohsiung University of Hospitality and Tourism
－ Teaching Excellence Project, National Kaohsiung University of Hospitality and Tourism

報名費用：新台幣250元/每人.(請於活動當天現場繳交)
Registration Fee：
－ NT$ 250 / per person. (Payment on-site by cash only)

接駁車資訊：（如有需求，請於報名表上註明）
高雄捷運小港站←→高雄餐旅大學 
	捷運小港站（出口2）發車
	高雄餐旅大學發車（行政大樓前）

	上午08：40
	下午05:30


搭車方式：
1. 統一於接駁車候車處集合，另有專人引導搭車, 逾時不候。
2. 如人數已滿，恕無法再提供接駁服務。

聯絡方式：聯 絡 人：姜旻君小姐\餐飲廚藝科行政助理
           電    話：（07）806-0505轉2651 ; 
           電子郵件：2013fhadreamteam@gmail.com
           地    址：812高市小港區松和路一號 國立高雄餐旅大學 餐飲廚藝科

議程表（以活動當天為主）
Agenda
	Time
	 

	08:30~09:15
	Registration

	09:15~09:30
	Opening Ceremony
	Ph.D. Yung , Chi-Yeh
The President of National Kaohsiung University of Hospitality and Tourism.
容繼業校長\ 國立高雄餐旅大學校長

Mr. Lin, Kung-Huang 
The President of New Taipei Municipal Tamshui Commercial Industrial Vocational Senior High School / Project Director of Center for study area of Hospitality-Major Category
林恭煌校長\ 新北市立淡水商工校長兼教育部餐旅群科中心學校主持人

	09:30~10:30
	Content
	Speaker
	Moderator

	
	Topic 1：
Brief Introductory Presentation. 

· Introduction of Food & Beverage Managers’ Association Singapore
· Our Mission and Our Dream
· Our engagement with 6 Major Institutions in the board
· Establishment of Youth Wing
· Focus on increasing/improving service standard
· Strong commitment and engagement in organizing competition, working closely with Government and Relevant Authority
· International Commitment and Engagement – International Food & Beverage Association
	Mr. Lens Gwee
1st Vice President of Food & Beverage Managers’ Association, Singapore.
－新加坡 餐飲經理協會 第一副會長
EAM-F&B, Furama RiverFront, Singapore.
－新加坡 富麗華河畔
大酒店 執行副總
Head Judge of The Food & Hotel Asia Dream Team Challenge, Singapore.
－新加坡FCC-夢幻隊 
餐飲服務競賽 
資深評審長
	

	10:30~10:50
	Coffee Break

	10:50~12:00
	Topic 2： Main Focus and Key Presentation Sharing and Spreading the Dream.

· Sharing and spreading our knowledge to the region and Europe with Malaysia Dream Team, Cambodia Hospitality Competition and Germany Dream Team
· Overview of The Dream Team Challenge development including the early day when only Teams from Singapore took part into an International Competition with Teams from all over the World
· Planning stage of the Competition – Rules Book, Tasks, Specific Mechanics for each Task, Judges Selection, Invited Guests List and Other Logistic.
· Judge’s  experience, expertise, expectation, judging criterion and advices for The Dream Team
· Video showcasing Past Competitions
	Mr. Lens Gwee
1st Vice President of Food & Beverage Managers’ Association, Singapore.
－新加坡 餐飲經理協會 第一副會長
EAM-F&B, Furama RiverFront, Singapore.
－新加坡 富麗華河畔
大酒店 執行副總
Head Judge of The Food & Hotel Asia Dream Team Challenge, Singapore.
－新加坡FCC-夢幻隊 
餐飲服務競賽 
資深評審長


	Ph.D. Chou, Tun-yi
The Director of Practice & Job Counseling, New Taipei Municipal Tamshui Commercial Industrial Vocational Senior High School \ Executive assistant of The Center study area of Hospitality Major-Category. 
周敦懿主任\ 新北市立淡水商工實習處實習主任兼教育部餐旅群科中心學校執行祕書


	12:00~13:30
	Lunch

	13:30~15:00
	Topic 3：The training format & ideas/system for International Competition
· The Dream Team Challenge system and structure
· Delivering The Dream
· The Dream Team Challenge format
· Do we stop here? We continue to develop and improve to meet today’s business and service expectation/standard
	
Mr. Lens Gwee
1st Vice President of Food & Beverage Managers’ Association, Singapore.
－新加坡 餐飲經理協會 第一副會長
EAM-F&B, Furama RiverFront, Singapore.
－新加坡 富麗華河畔
大酒店 執行副總
Head Judge of The Food & Hotel Asia Dream Team Challenge, Singapore.
－新加坡FCC-夢幻隊 
餐飲服務競賽 
資深評審長.

Mr. Alan Low
President of The Youth Wing of the Food and Beverage Managers’ Association, Singapore
－新加坡 青年餐飲經
理協會 會長
Judge of The Food & Hotel Asia Dream Team Challenge, Singapore.
－新加坡FCC-夢幻隊 
餐飲服務競賽 
資深評審
	Ph.D. Chen, Tzu-Ling  
The President of Kaohsiung Municipal Hospitality Junior High School 
陳紫玲校長\高雄市立餐旅國中校長

	15:00~15:20
	Coffee Break

	15:20~16:50
	Topic 4：The training format & ideas/system for International Competition .Ⅱ
· Continue to Dream – Together we achieve more
· Highlight of our programme and video of “LOVE”

	Mr. Lens Gwee
1st Vice President of Food & Beverage Managers’ Association, Singapore.
－新加坡 餐飲經理協會 第一副會長
EAM-F&B, Furama RiverFront, Singapore.
－新加坡 富麗華河畔
大酒店 執行副總
Head Judge of The Food & Hotel Asia Dream Team Challenge, Singapore.
－新加坡FCC-夢幻隊 
餐飲服務競賽 
資深評審長.

Mr. Alan Low
President of The Youth Wing of the Food and Beverage Managers’ Association, Singapore
－新加坡 青年餐飲經
理協會 會長
Judge of The Food & Hotel Asia Dream Team Challenge, Singapore.
－新加坡FCC-夢幻隊 
餐飲服務競賽 
資深評審
	Ph.D. Lee, Bor-Hon
The Head of Dept. of Culinary Arts.

李柏宏主任\國立高雄餐旅大學餐飲廚藝科助理教授兼科主任

	16:50～17:00
	Question and Answer Session.
	Mr. Lens Gwee
1st Vice President of Food & Beverage Managers’ Association, Singapore.
－新加坡 餐飲經理協會 第一副會長
EAM-F&B, Furama RiverFront, Singapore.
－新加坡 富麗華河畔
大酒店 執行副總
Head Judge of The Food & Hotel Asia Dream Team Challenge, Singapore.
－新加坡FCC-夢幻隊 
餐飲服務競賽 
資深評審長.

Mr. Alan Low
President of The Youth Wing of the Food and Beverage Managers’ Association, Singapore
－新加坡 青年餐飲經
理協會 會長
Judge of The Food & Hotel Asia Dream Team Challenge, Singapore.
－新加坡FCC-夢幻隊 
餐飲服務競賽 
資深評審
	Mr. Yu, Da-Yung
Professional Specialist (Associate Professor Level) \ Dept. of Culinary Arts.
游達榮專技副教授\
國立 高雄餐旅大學 
餐飲廚藝科





	2013餐飲服務國際技能競賽研討會－新加坡FCC-夢幻餐飲服務競賽經驗分享
報 名 表

	*中文姓名
	
	報名序號
（由主辦單位填寫）
	

	聯絡電話
	
	性別
	□ 男    □ 女

	手    機
	
	
	

	任職（就讀）學校（機關）
系/所/單位
	
	職稱
	

	交通
	□自行開車（車號：             ）
□免費接駁（□ 8點40分高捷小港站2號出口）

	電子郵件信箱
	

	聯絡地址
	□□□

	膳 食
	□ 素  葷：□豬、□魚、□雞

	備　　　　　　　　註
	
1.參加人員，請  貴單位惠予公假。
2.報名時間：即日起至2013年3月22日（星期五），額滿為止。
3.報名方式：請於2013年3月22日（星期五）前將報名表以電子郵件、郵寄（郵戳為憑）或傳真方式送達，並請來電確認。
4.報名費用：新台幣250元/每人.(請於活動當天現場繳交)

5.聯絡方式：
   聯 絡 人：姜旻君小姐\餐飲廚藝科行政助理
  電    話：（07）806-0505轉2651 ; 
  傳    真：07-807-0980
  電子郵件：2013fhadreamteam@gmail.com
  地    址：812高市小港區松和路一號 國立高雄餐旅大學 餐飲廚藝科
6.相關訊息請參考網址http://culinary.nkuht.edu.tw/news/news.php?class=101 本校餐飲廚藝科 最新消息--活動與演講 
7.本報名表可自行上網下載或影印，以傳真或e-mail方式報名。
8.報名表請每人填寫一張，以便統計座位人次。
9.以上各項資料請確實填寫，以便核發刊登證明/研習證明。




